
 

 
 
 

Verslag 

 

Datum: 28 januari 2020 
Instantie: Raad van Bestuur 
Locatie: Gezinsbond, E.Fried, 18.00u 

 

Aanwezig: Freddy De Nert, Hub Regoudt, Eric De Wasch, Jeroen Sleurs, Robby Urbain, Rudy Vertongen 
 
Verontschuldigd (volmacht): Agnes Vanderstegen (Freddy De Nert), Karel De Roo (Freddy De Nert), Wouter 
Sysmans (Rudy Vertongen), Godfried Nica, Jos Haverals (Eric De Wash), Roland Willox, Johan Devos (Rudy 
Vertongen).  
 
Personeel: Roland Willox, Liesbeth Uyttersprot, Wout Stevens 

 
*Voor aanvang van de vergadering werd nog even stilgestaan bij het overlijden van de echtgenotevan bestuurslid 
Johan Devos. Enkel medebestuurders waren aanwezig op de mooie, muzikale uitvaartplechtigheid.  
Oprechte deelneming aan Johan Devos vanwege het volledige bestuur van Gezinssport Vlaanderen.  
 

Agendapunt 1: Goedkeuring verslag 26 november 2019 

 
Beslissing: Clubs die aanpassingen wensen te doen aan de gedragscodes kunnen dit doorgeven aan Gezinssport 
Vlaanderen. In samenspraak met de club kunnen de gevraagde aanpassingen gedaan worden.  
 
Het verslag wordt goedgekeurd mits vermelding ivm gedragscode.   

 

Agendapunt 2: Beleidsplan Gezinssport Vlaanderen 2021-2024 

 
De opmaak van het beleidsplan werd ondertussen opgestart. De werkgroep is al 2 keer samengekomen. 
 

 
 
De oefening rond het nieuwe beleidsplan wordt aangevat met open vizier maar ook met voldoende aandacht 
voor het decretaal kader.  
 
We blijven onze missie trouw, ook in de beleidsperiode 2021-2024 willen we gezinnen gezond doen bewegen. 
Ook onze waarden blijven nagenoeg ongewijzigd:  

- Sport én bewegen voor alle gezinnen met als oogpunt positieve gezondheid en dat binnen een 
multisportfederatie met klemtoon op recreatie 

- Sport als middel om de gezondheid te bevorderen, de sociale cohesie te versterken, om 
(re)integratie bevorderen) 



 

 
 
Om tot een kwaliteitsvol en gedragen beleidsplan te komen streven we naar een grote betrokkenheid van onze 
belangrijkste partners (stakeholders).  

Opmerkingen bestuur:  
De betrokkenheid van de raad van bestuur is er onder meer vanuit vorige algemene vergadering waar een 
werkoefening gedaan met de bestuursleden werd gedaan. Op basis van deze oefening werd een SWOT-analyse 
opgemaakt. Het beleidsplan zal steeds terugkomen op elke bestuursvergadering en zal er steeds mogelijkheid 
zijn om input te geven.  Op het beleidstreffen in juni zullen de definitieve doelstellingen afgeklopt worden. 
 
 

Agendapunt 3: Besparingen, de impact op Gezinssport Vlaanderen 

 
Algemene subsidies 
Via de Vlaamse Sportfederatie kregen we het bericht dat Vlaams minister van Sport Ben Weyts heeft 
aangekondigd dat er 4,5% bespaard wordt op de algemene subsidies voor sportfederaties en organisaties voor 
sportieve vrijetijdsbesteding. Een besparing van 4,5% wordt voor Gezinssport Vlaanderen geschat op een 
vermindering van subsidies van ongeveer 50.000 euro.  Het uiteindelijke bedrag is afhankelijk van het 
ledenaantal in 2020, aantal (gediplomeerde) trainers,… 
 
DAC-middelen 
Bovenop de besparing op de algemene subsidies kondigde Minister Weyts ook aan dat de DAC middelen 
versneld zullen afgebouwd worden, startend in 2020. Wij waren voorbereid op een geleidelijke afbouw tegen 
2030. 
Wegens het uitblijven van extra informatie werd een brief verstuurd naar de minister om onze situatie te duiden 
en bijkomende informatie te vragen.  
Gezinssport Vlaanderen heeft deze brief ook bezorgd aan enkele politieke contacten in het Vlaamse parlement. 
Ook de Gezinsbond zal deze brief verspreiden naar haar politieke contacten.   
  
Bespreking/discussie:  
Belangrijk om de beleidskeuzes van de minister mee te nemen in ons verhaal. Waar kunnen wij als Gezinssport 
Vlaanderen het beleid van de minister ondersteunen. Aan welke beleidsopdrachten kunnen wij een actieve 
invulling geven in ruil voor personeelsmiddelen. Dat Sport Vlaanderen zelf sterker gaat inzetten op de setting 
gezin kan hier een opportuniteit zijn.  
Welke impact heeft dit op het personeel?  
De huidige beslissing heeft een impact op de volledige organisatie. Er is echter nog te veel onduidelijkheid om te 
kunnen zeggen wat die impact precies zal zijn en wat dit betekent voor ons personeelsbestand.  
De Raad van Bestuur zal verder op de hoogte gehouden worden van de uitkomst van het gesprek met de 
minister.  
 
 

Agendapunt 4: Werkgroep clubondersteuning en personeel 

Op dit moment staat onze veldwerking en clubondersteuning een beetje onder druk omwille van volgende 
redenen:  

➔ 25% minder personeel 
 
Door de huidige onzekerheid over de financiële implicaties van de besparingen is het moeilijk om momenteel 
beslissingen te nemen. Sollicitatieprocedure ‘eventmanager’ is voorlopig on-hold gezet 
 
Als er meer duidelijkheid is over de besparingen zal een oefening gedaan worden om de clubondersteuning te 
optimaliseren. Wel zal er, in het kader van het nieuwe beleidsplan, binnenkort al een bevraging verstuurd 
worden naar onze clubs om beter zicht te krijgen op welke ondersteuning zij nodig hebben.  
 



 

 
Naar aanleiding van de functioneringsgesprekken werd de tijdsinvestering van het team in kaart gebracht.  Het 
vereenvoudigen van deze administratieve processen kan een grote tijdswinst opleveren en blijft dus een 
prioriteit voor de organisatie, zeker gezien de dalende personeelsmiddelen.  De automatisering is alvast een 
belangrijke eerste stap in de administratieve vereenvoudiging.  
 
Hoeveel tijdswinst zal de automatisering ons effectief opleveren?  
Het nieuwe platform zorgt niet alleen voor een administratieve vereenvoudiging maar ook voor een betere 
dienstverlening voor onze klanten en vrijwilligers.  
 
Beslissing:  
De Raad van Bestuur gaat akkoord dat er, rekening houdend met de uitkomst van het overleg met minister 
Weyts, beslissingen genomen worden om het team zo snel mogelijk te ontlasten van de hoge werkdruk. Hierbij 
wordt gestreefd naar het zoveel als mogelijk behoud van de beslissing die werd genomen tijdens de vorige 
bestuursvergadering met name aanwerving eventmanager en vervanging langdurige afwezigen.  
 

Agendapunt 5: Verhuis naar de Arduinkaai 

 
Bedoeling is om tegen eind 2020 te verhuizen naar de Arduinkaai. De nieuwe locatie is een hoog 
appartementsgebouw waarvan de onderste 2 verdiepingen zullen ingenomen worden door de Gezinsbond en 
haar dochter vzw’s.  
 
 

Agendapunt 6: Nieuw digitaal platform 

Het nieuwe digitale platform zit in volle ontwikkeling. Momenteel wordt er uitgebreid getest. Automatische 
betaling, integratie van diensten van de Gezinsbond en automatische mailflows staan nog op de planning. 
Verwachte oplevering: 1(5) maart 2020.  
Financieel: de reeds gefactureerde bedragen liggen in de lijn van het begrote budget. 
 

 

Agendapunt 7:  Nieuws/varia i.v.m. wetgeving, activiteiten & producten Gezinssport Vlaanderen: clubwerking, 
sportvakanties, events, vorming, projectwerking, personeel 

 
7.1. clubwerking:  

• 42.365 aangesloten leden (incl. E-leden) 

• 36.475 subsidieerbare leden (die een erkende sporttak beoefenen), afgerond 36.000 

7.2. sportvakanties 

• Wintersportprogramma 2019-2020 

o Vakanties tussen kerst en nieuwjaar zijn goed verlopen 

o Stand van zaken: bijlage met overzicht per hotel wordt meegestuurd 

▪ Annulering:  

• Schladmingerhof en Miralago  

• Arzlerhof (Paasvakantie) tgv een dubbele boeking door het hotel. De 

deelnemers kunnen omboeken  

▪ Momenteel 963 inschrijvingen  

7.3. events 

• Zoektochten 2020 Sint-Truiden: gewesten en afdeling is geïnformeerd, eerste afspraken zijn gemaakt. 

Voorbereiding trajecten reeds volop bezig  

• Nationale wandel- en fietsdag: Herenthout (via Gezinsbond en sportclub): zondag 28 juni 2020 

• Momenteel 16 Familie Fit beweegdorpen ingepland voor 2020  

 



 

7.4. vorming 

• Opleiding monitor watergewenning Maasmechelen: 6, 13, 20 maart en 24 april in Home Fabiola te 

Maasmechelen 

• Opleiding monitor watergewenning Zaventem: 4, 11, 18 april en 9 mei 2020 in Cultuurhoeve Mariadal  

• Opleiding Gezinssportbegeleider 25/04/2020 in Genk (Sport Vlaanderen Centrum) 

 

7.5. projectwerking 

- Basic to Best  

Het project is goedgekeurd maar er zijn minder financiële middelen toegekend. Net als voorgaande 
jaren is Gezinssport Vlaanderen verplicht om 25% van dit budget bij te passen. 85% van de subsidie 
gaat integraal naar de clubs, 15% naar overhead.  
Beslissing: 

Het bijgepaste deel van Gezinssport Vlaanderen gaat ook integraal naar de clubs. Zo kan het 
totaalbudget voor de clubs afgerond worden op 35.000 euro. Dit is wel minder dan voorgaande jaren maar is 

het resultaat van de verminderde subsidies.  
 

- Familiefit (goedgekeurd maar slechts de helft van de gevraagde middelen beschikbaar)  
- Knuffelturnen (nagenoeg integraal goedgekeurd) 
- Groeien op de fiets! (niet goedgekeurd)  

7.6. Sport Vlaanderen 

Sport Vlaanderen gaat in de toekomst meer setting gericht werken. Ze willen onder meer een werking 

opbouwen rond de setting Gezin. Gezinssport Vlaanderen wordt hierin erkend als belangrijke partner.  

- Een eerste verkennend overleg tussen Sport Vlaanderen en Gezinssport Vlaanderen vond plaats, 

overleg rond Plage Préfére en verdere samenwerking volgen.  

 

 

Agendapunt 8: Rondvraag 

 
Wie is verantwoordelijk voor de herstellingen aan het materiaal van de volkspelenkoffer?  
Deze zijn door Gezinssport Vlaanderen (nationaal) afgestaan aan de provinciale werkingen van Gezinssport 
Vlaanderen. De provincies zijn dus eigenaar en kunnen zelf beslissen welke herstellingen ze al dan niet laten 
uitvoeren vanuit eigen middelen of door de beheerder van de koffer 
Als de provinciale werking afstand wenst te doen van zijn eigenaarschap gaat de koffer terug naar nationaal. De 
koffers blijven te allen tijde eigendom van Gezinssport Vlaanderen. In eerste instantie van de provinciale 
werkingen, in tweede instantie van nationaal.  
De afsprakennota hierover wordt verder verspreid naar de betrokkenen.  
 
De vergadering besluit met een nieuwjaarsdrink.  
 
 
Verslaggever: Wout Stevens 


